
Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey 
2024-12-05 

 
Närvarande: Malin Nyström, Sanna Utterström, Johnny Tuoma, Sara Granström  
 
Mötet öppnas 
 
Val av justerare: 
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare 
Avtal med tränare för A-laget är ännu inte skrivet. Malin löser det inom kort. 
 
Måndag 9/12 kl.17.00 hålls tränarmöte där dialog ska föras inför kommande säsong. 
Både vad gäller tränare i olika lag och vilka serier vi planerar att anmäla till under 
säsongen 25/26.  
 
Flicklaget har skickat in en förfrågan om reducerad träningsavgift då de endast tränar en 
gång/vecka och inte deltar i någon serie. Dock har nästan alla redan betalat avgiften och 
det blir allt för struligt med återbetalningen. Därför tar vi detta i beaktande inför nästa 
säsong och kollar då över vilka avgifter olika lag ska betala.  
 
Fastighet: 
 
Kommunsamarbete: 
Mattias Jonsson har skickat en förfrågan angående hur det ser ut med träningar under 
jullovet. Vi kommer att träna som vanligt frånsett röda dagar.  
 
Johnny har varit i kontakt med skolan för att få deras schema, vilka tider de kommer att 
nyttja ishallen. Han har också försökt få kontakt med Mattias Jonsson för att undersöka 
möjligheten att utöka friåkningstiderna baserat på skolans nyttjandetider. Ingen 
återkoppling har ännu kommit.  
 
Försäljning/ Lotterier: 
 



Johnny kollar upp med Sportringen om de går med på samma typ av sponsring till 
hockeylotterna. När vi har klart vad som gäller kring dessa kommer vi att påbörja 
försäljning av dem.  
 
Föreningen ska söka nytt lotteritillstånd och ordförande står som lotteriföreståndare. 
 
Sponsorer:  
 
Ansvarsfördelning förening: 
Juldagsmatchen kommer att bli av i vanlig ordning. Emil Granberg roddar med att få ihop 
folk till A-laget och hemvändarlaget. Styrelsen ser till att ordna med personer till 
sekretariatet och domare. Övrig arbetsfördelning delas upp mellan lagen och skickas ut 
till lagledarna.  
 
Den 4/2 är vi Bygdens lag i Skellefteå och vi har till den 18/12 på oss att sälja lotter via 
föreningen till denna match.  
 
Förfrågan om att uppdatera dokument gällande ungdomslagens uppgifter på A-
lagsmatcher och värdegrundens handlingsplan har inkommit. Vi kommer under nästa 
styrelsemöte se över och uppdatera dessa.  
 
Övriga Frågor:  
 
Nästa styrelsemöte: 
Sker efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.  
  


